
La pol�mica per la planta  de Sant Jaume s'enreda

El govern del Consell Comarcal de la Garrotxa assegura que, contr�riament al que havia

denunciat l'Ajuntament, ha enviat tota la documentaci� del projecte a la Generalitat

Els consellers de l'equip de govern (de CiU), a l'inici

del ple ordinari celebrat ahir al vespre al Consell

Comarcal de la Garrotxa. Foto: R. E.

Dimecres, l'alcalde de Sant Jaume de Llierca, Ferran Puig, acusava

el Consell de la Garrotxa de practicar Òjoc brutÓ per no haver enviat

a la Generalitat la par t de documentaci� sobre el projecte de la

planta de triatge d'escombraries que no li convenia. Se n'havia

assabentat dilluns Ðva indicarÐ quan el director general

d'Urbanisme i la directora general de Pol�tiques Ambientals li van

assegurar que no l'havien rebuda. Entre la informaci� que faltava,

Ferran Puig va esmentar les alálegacions que el consistori havia

presentat al projecte de pla especial de la zona on es vol aixecar la

planta. Resulta, per�, que el Consell s� que havia enviat les

alálegacions. Ho va fer el 7 de desembre passat, va assegurar ahir

Ðassessorat pel secretariÐ el president en funcions de l'ens

comarcal, Josep Berga (el president, Joan Espona, no va assistir a la sessi�), durant el ple ordinari. Berga ho va

revelar en resposta al por taveu d'ERC, Josep Garcia, que s'acabava de queixar de manera contundent per

aquella presumpta irregularitat denunciada per l'alcalde de Sant Jaume (i president d'ERC a la Garrotxa).

Sorpr�s perqu� al cap i a la f i el Consell havia actuat correctament en l'enviament de la documentaci�, el

por taveu republic� va concloure que els representants de la Generalitat Òo b� van mentir o b� es van equivocarÓ.

El dels documents va ser el moment m�s tens en les intervencions sobre la planta de triatge, i va posar de

manifest l'enorme dist�ncia que separa defensors i contraris a aixecar-la a can Coma de Baix, i tamb� la

impossibilitat de consensuar res. Els republicans van reiterar la seva queixa que no es tingu�s en compte el

parer de l'Ajuntament i que s'hagu�s decidit per criteris pol�tics. Berga va replicar que s'estava seguint un

procediment basat estrictament en consideracions t�cniques. ÒAix� no acabar� b� perqu� ja no va comen�ar

b�Ó, va augurar Garcia. ÒNo val la pena continuar [la discussi�]Ó, va dir Berga, per posar f i al debat. Mentrestant, la

tramitaci� segueix el seu curs: est� previst que en el ple de mar� el pla especial s'aprovi de manera provisional.

Publicat a:

-El Punt Avui. Comarques Gironines 18-01-2013 P�gina 5

Font del document:

http://www.elpuntavui.cat/noticia/ar ticle/1-territori/12-infraestructures/611465-la-polemica-per-la-planta-de-sant-jaume-se

nreda.html?piwik_campaign=rss&piwik_kwd=mes&utm_source=rss&utm_medium=mes&utm_campaign=rss


